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RG.0012.32.2018 

 

Protokół Nr 32/18 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 27 marca 2018 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1302 a zakończyła o 1420. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia trybu udzielenia i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

powadzonych na terenie gminy Radomyśl nad Sanem oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji przedstawiła inspektor 

ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawił inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Radomyśl nad Sanem w 2018 roku” przedstawił inspektor ds. rolnictwa 

Jacek Dudek. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany Regulaminu stanowiący 

załącznik do Uchwały Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na realizację zadań 

związanych z ochroną środowiska w zakresie budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

kierownik zespołu infrastruktury Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany nazwy ulic w Radomyślu nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/8. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie nadania nazwy ulicom w Radomyślu nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podziału Gminy Radomyśl nad Sanem na 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów orz liczby radnych wybieranych w 

każdym okręgu wyborczym przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

 

Komisja przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli także udział: poseł na Sejm Maciej Masłowski z Kukiz 15, 

Szczepan Wiktor – asystent społeczny posła Macieja Masłowskiego z Kukiz 15 oraz 

Honorata Jędrzejewska – Rębacz z Kukiz 15, którzy wystąpili  z uwagami: 

- odebranie 1 mandatu radnego m. Radomyśl nad Sanem (wg liczby ludności tej 

miejscowości powinno być wybieranych 2 radnych). 

- połączenie w 1 okręg ul. Legionów i ul. Sandomierskiej z  m. Nowiny. 

Poseł Maciej Masłowski zgłosił sprzeciw wobec projektowi uchwały Rady Gminy, 

zakładającego połączenie ulic Sandomierskiej i Legionów w Radomyślu z Pniowem 

w jeden okręg wyborczy. Poseł motywował to tym, że jest to niezgodne z literą prawa 

i wbrew woli społeczeństwa.  

Ponadto zwrócił uwagę na brak 2 stron w piśmie przesłanym do gminy przez 

Komisarza Wyborczego w Tarnobrzegu, negatywnie oceniającego projekt uchwały 

rady Gminy w pierwszej wersji mówiącego o połączeniu ul. Legionów i ul. 

Sandomierskiej z  m. Nowiny. Nadmienił, że należy zapoznać się z brakującymi 

stronami pisma.  

 

Ostatecznie po dyskusji i analizie projektu uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany  – 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podziału Gminy Radomyśl nad Sanem na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych przedłożyła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Sekretarz poinformowała również, że projekt uchwały zostanie wycofany z porządku 

obrad sesji w związku z potrzebą przeprowadzenia konsultacji dotyczących zmiany 

miejsca wyboru lokalu wyborczego w Woli Rzeczyckiej. 

 

Ad. IV/11. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie nadania honorowego obywatelstwa gminy 

przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/12. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2018 roku przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Szeliga 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/13. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2018 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/14.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2018 rok został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu 

– 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/15.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 rok został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Wolnych wniosków i zapytań nie było. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

 

                    Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 

 

 


